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Studuji Matfyz sedmým rokem a rád 
bych zde ještě pár let ve studiu 

pokračoval. Již třetím rokem vedu 
cvičení k základním přednáškám.
V současné době jsem předsedou 

SKASu. Mojí největší zálibou jsou 
kromě matematiky hlavně cestování, čaj 

a Geocaching.

Můj program
Rád bych pokračoval ve své práci v 

akadamickém senátu i další rok. Kromě 
běžných povinností senátora bych se 

obzvláště rád zabýval následujícími tématy:

• Studentská anketa
 • Propagace Matfyzu

Pokud máte jakékoli dotazy ohledně SKASu, tak mě neváhejte kontaktovat.
Děkuji za Váš hlas

                 (Převzato  z http://xkcd.com/1403)


